
Niekedy tam stála tribúna. 

Na ihrisku vo Veľkom Ruskove stála kedysi tribúna. Ani neviem ako sa z nej stali rozvaliny a teraz po 

nej nezostal ani „základný kameň“.  

Medzičasom pán RNDr. Vladimír Švec  ako funkcionár miestneho futbalového klubu požiadal obecné 

zastupiteľstvo o pomoc pri zriadení kultúrneho útulku pre futbalistov a rozhodcov. 

Sami vidíte , že v súčasnosti maringotky nie sú tým najšťastnejším riešením. Nielen že pôsobia 

neestetickým dojmom, ale sú aj v dosť dezolátnom stave. Preto obecné zastupiteľstvo pristúpilo 

k tomu , že uvedené parcelu od jednotlivých vlastníkov vykúpi. Jedine s listom vlastníctva  je možné 

uchádzať sa o nejaký podporný projekt z EÚ. 

 

Medzičasom boli oslovení jednotliví vlastníci na predmetnej parcele. Veríme, že v krátkom čase sa 

podarí predmetný pozemok ako tak vysporiadať. Ak nie, nič sa nedeje. Keď doteraz sme boli bez 

tribúny, budeme aj ďalších 40 rokov. 

http://www.novyruskov.sk/index.php?option=com_content&view=article&id=46:alias45&catid=3:ruskovsky-spravodaj-&Itemid=3

